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Voorwoord 
Ik heb mij afgelopen weken enorm verbaasd over de snelheid waarmee 
het onderwijs is omgeschakeld naar digitaal lesgeven. Binnen één week. 
Daar word ik erg blij van omdat blijkt dat wij ons blijkbaar erg goed 
kunnen aanpassen aan veranderende omstandigheden, als we 
overtuigd zijn van de noodzaak ervan. Gelukkig maar, want er zal de 
komende maanden nog een groot beroep worden gedaan op ons aanpassingsvermogen. Zonder 
en met vaccin of medicijn zullen we ons leven en onze samenleving moeten aanpassen. Alleen 
weten we nog niet hoe en wat. Dat zijn spannende tijden waarbij ons blijven inzetten voor de 
meest kwetsbare groepen. De gemeente heeft onlangs “Zoetermeer 2040” gepubliceerd. U leest 
daar in deze nieuwbrief meer over. Ik denk dat we over (zeg) 6 maanden heel anders naar 2040 
kijken dan nu in dat document is opgenomen. 
 
Onze traditionele 1 mei viering kan dit jaar niet doorgaan. Het feestje komt later wel een keer. In 
plaats daarvan gaan we opnieuw onze oudere leden bellen om onze solidariteit met hen te tonen. 
Ik sta open voor uw suggesties voor andere acties van onze afdeling.  
Let op uw gezondheid en die van uw naasten. Alleen samen komen we er doorheen. 
 
Michael Jurriaans, voorzitter 
 

In memoriam Dewperkash Ramadhin  
Tot onze grote spijt is op 7 april onze oud-penningmeester Dewperkash Ramadhin (Dew) 
overleden. Hij was al lange tijd ziek. Wij herinneren Dew als een nauwgezette penningmeester en 
buitengewoon aardige man met een groot en gul hart. Hij kwam altijd op voor de noden van de 
mensen in zijn omgeving. Dew is maar 60 jaar geworden. Dew is op dinsdag 14 april gecremeerd. 
Wij zijn er stil van. 

 

 
 

 
 

 



 

 

  

 
De Raad tijdens Corona 
Het is voor iedereen een rare en moeilijke tijd, 
deze coronacrisis. De fractie leeft uiteraard erg 
mee met iedereen die door corona op enigerlei 
wijze getroffen wordt. Voor onszelf is het een 
gekke gewaarwording: geen vergaderingen, geen 
themabijeenkomsten, geen werkbezoeken in de 
stad, geen afspraken met inwoners of 
organisaties. Geen Rood Café en Pubquiz of 95-
miljoen-bijeenkomst waar we ons enorm op 
verheugd hadden. Wanneer we die leuke dingen 
weer kunnen organiseren, weten we nog niet. In 
deze gekke tijd merk je eigenlijk pas goed hoe 
leuk politiek is en hoe gauw je het politieke 
handwerk begint te missen!  
Lees meer. 

 

 Wat te doen met 95 miljoen? 

We hebben van 1 februari tot 15 maart een grote 
actie gehouden over de 95 miljoen die we krijgen als 
Eneco verkocht wordt. Maar liefst 405 inwoners van 
Zoetermeer hebben meegedaan aan de enquête op 
www.95miljoen.nl. Dat is 3x zoveel als ontvangen 
reacties op de profielschets voor de nieuwe 
burgemeester! Ook op Facebook en Twitter stonden 
veel reacties.  
We hadden over de uitkomsten van de enquête op 
dinsdag 31 maart een grote bijeenkomst willen 
houden in De Sniep. Meer dan 160 mensen hadden 
zich hiervoor aangemeld. Vanwege het coronavirus is 
onze bijeenkomst uitgesteld. Toch willen we hier 
alvast een tipje van de sluier oplichten: Lees meer. 

 

   
 

 

 

  

 
Afgelaste bijeenkomsten 
Zoals bekend hebben we door de maatregelen in 
verband met het coronavirus drie belangrijke 
bijeenkomsten moeten afgelasten. Wat hebben 
we gemist: 
1. Het Rode Café en de Pubquiz van 13 maart 

2020 
2. De Algemene Ledenvergadering ( ALV) van 18 

maart 2020 
3. De bijeenkomst over de resultaten van onze 

enquête “Wat zou u doen met 95 miljoen?” 
met alle belangstellenden op 31 maart 2020. 

Lees meer. 

 

 Leest u onze website wel eens? 
Graag willen we u erop wijzen dat we regelmatig 
uiteenlopende lokale (politieke) informatie plaatsen 
op onze website: https://zoetermeer.pvda.nl/nieuws 
Zo kunt u daar meer lezen over onze waarnemend 

burgmeester Jan Pieter Lokker. Er is om de twee 

weken een Keek op de Week geschreven over de 

coronamaatregelen. We hebben u geïnformeerd over 

de belronde die we hebben gehouden voor onze 

oudere leden. En we hebben twee keer schriftelijke 

vragen gesteld: over onveilige thuissituaties in 

coronatijd en over 75 jaar vrijheid. 

https://zoetermeer.pvda.nl/wp-content/uploads/sites/498/2020/04/De-Raad-tijdens-Corona.pdf
http://www.95miljoen.nl/
https://zoetermeer.pvda.nl/wp-content/uploads/sites/498/2020/04/Wat-te-doen-met-95-miljoen.pdf
https://zoetermeer.pvda.nl/wp-content/uploads/sites/498/2020/04/Afgelaste-bijeenkomsten.pdf
https://zoetermeer.pvda.nl/nieuws


 

 

  

 

Basisdocument 2040 

De raads- en commissieleden zijn op 14 januari jl. 
door de burgemeester, het college en wat 
ambtenaren op de hoogte gesteld van cijfers 
over ‘de stand van zaken van Zoetermeer’, naar 
aanleiding van een groot onderzoek. Het college 
is geschrokken van de cijfers. Zoetermeer blijkt 
er niet zo rooskleurig bij te liggen als men op het 
gemeentehuis dacht. Uit het onderzoek blijkt dat 
we niet ongunstige sociaaleconomische positie 
innemen op de ladder van gemeenten, dat de 
beroepsbevolking van Zoetermeer een lager 
opleidingsniveau heeft dan in ons omringende 
gemeenten, dat er grote verschillen bestaan 
tussen wijken en dat Zoetermeer minder 
woonaantrekkelijk is dan de rest van de regio. 
Lees meer. 
 

 Vuurwerkenquête 

We hadden tijdens de ALV van 18 maart verslag 
willen doen van de resultaten van de enquête onder 
de leden naar het vuurwerk in Zoetermeer. 77 leden 
hebben de enquête ingevuld. 66% daarvan gaf aan 
dat zij de vuurwerktraditie niet zo belangrijk of 
helemaal niet belangrijk vinden. 52% heeft geen of 
niet zo veel overlast van het vuurwerk. Toch vindt 
51% dat in Zoetermeer al het vuurwerk verboden 
moet worden. 42% is voor het gedeeltelijk verbod 
zoals het kabinet dat heeft voorgesteld incl. 
vuurwerkvrije zones. Als u op les meer klikt kunt u 
ook enkele opmerkingen lezen die leden hebben 
ingevuld en u ziet daar ook hoe u de hele uitkomst 
toegestuurd kunt krijgen. 
Lees meer. 
 

 

 

  
 

 

 

 
 

 

Terugblik van februari tot half april 
Onze laatste nieuwsbrief is in de laatste dagen 
januari geschreven. We hadden toen 5 pagina’s 
aan activiteiten om op terug te blikken! Deze 
terugblik is een stuk korter. Dit komt natuurlijk 
door de coronamaatregelen. Het is dan ook een 
uniek beeld van hoe de politiek stil is komen te 
staan vanaf half maart 2020. En op het moment 
van schrijven starten alle politieke activiteiten 
juist weer een beetje op, maar dan digitaal.  
Lees meer. 
 

 Agenda 
Tot nader order zijn alle bijeenkomsten afgelast 
vanwege corona.  
 
Volg ons op https://zoetermeer.pvda.nl/agenda/ 
zodra het gewone leven weer gaat opstarten. 
 

Wij zien u graag op een van onze 
bijeenkomsten! 
 

 

https://zoetermeer.pvda.nl/wp-content/uploads/sites/498/2020/04/Basisdocument-2040.pdf
https://zoetermeer.pvda.nl/wp-content/uploads/sites/498/2020/04/Vuurwerkenquête.pdf
https://zoetermeer.pvda.nl/wp-content/uploads/sites/498/2020/04/Terugblik-van-februari-tot-half-april.pdf
https://zoetermeer.pvda.nl/agenda/

